▶ 用途 (Application)

HDK包装机广泛适用于食品、化工、医药等行业,能够处理多种形态的物料,包括但不限于颗粒状(如麦片、瓜子、白糖)和细粉末状(120目-400目,例如调味料)等。该设备特别适合需要高精度计量和充填的包装任务,确保每包产品的重量和质量一致。HDK 不仅能满足不同类型物料 的包装需求,还能根据具体物料特性配置相应的下料机构,实现最佳包装效果。无论是颗粒状的休闲食品还是精细粉末状的调味品,HDK 均能提 供稳定可靠的包装解决方案,确保高效生产与优质成品。此外,HDK支持附加功能如日期打印、振动下料和易撕口设计,进一步提升了包装的实 用性和用户体验。

HDK packaging machines are widely used in the food, chemical, pharmaceutical and other industries, and can handle materials in various forms, including but not limited to granular (such as oatmeal, melon seeds, white sugar) and fine powder (120 mesh-400 mesh, such as seasonings). The equipment is particularly suitable for packaging tasks that require high-precision metering and filling to ensure consistent weight and quality of each package of products. HDK can not only meet the packaging needs of different types of materials, but also configure the corresponding unloading mechanism according to the specific material characteristics to achieve the best packaging effect. Whether it is granular snacks or fine powdered condiments, HDK can provide stable and reliable packaging solutions to ensure efficient production and high-quality finished products. In addition, HDK supports additional functions such as date printing, vibration unloading and easy-tear design, which further enhances the practicality of packaging and user experience.









▶ 特点 (Features)

- 1. 具有自动完成制袋、计量、充填、封合、分切、计数、打印批号等功能。
- 2.采用先进的微电脑控制器,驱动步进电机控制袋长及商标定位。
- 3. 性能稳定、调整方便、检测准确,智能控制形成误差极小。
- 4. 可按物料的不同,可配制相应的颗粒、多料、液体、粉剂、酱体的下料机构。
- 5. 增加附件可完成日期打印、振动下料,易撕口等功能。
- 1. It has the functions of automatically completing bag making, metering, filling, sealing, cutting, counting, printing batch numbers, etc.
- 2. Adopts advanced microcomputer controller to drive stepper motor to control bag length and trademark positioning.
- can be prepared.
- 5. Adding accessories can complete functions such as date printing, vibration feeding, easy tearing, etc.



▶ 技术参数(Technical Parameters)

参数ITEM	型	!号TYPE	HDK(Rounded Cut)
计量方式 Measuring Method		-	螺杆/量杯/活塞泵 Screw/Measuring cup/Piston pump
制袋类型 Bag Making Type		-	背封/三边封/四边封 Back seal/Three side seal/Four side seal
制袋量 Bag Making Volume		ml	5-300(Customizable)
制袋尺寸 Bag size	袋宽 Bag Width	mm	40-150 (Customizable)
	袋长 Bag Length	mm	30-170 (Customizable)
包装速度 Packing Speed		bags/minute	30-60 (Depending on the nature of the material)
机器重量 Weight		kg	320
外形尺寸 Overall Size		mm	900*700*1800
输入功率 Input Power		-	220V~50hz
总功率 Total Power		kw	1.5



3. Stable performance, convenient adjustment, accurate detection, and extremely small error caused by intelligent control. 4. According to different materials, corresponding feeding mechanisms for granules, multiple materials, liquids, powders, and sauces

